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Spørgsmål nr. S 1838 

§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 

Til: Beskæftigelsesministeren 

Dato: 30. august 2021 

Stillet af: Torsten Gejl (ALT)  

Forholder ministeren sig til de mulige konsekvenser, det kan have for barnet, 

hvis fravalg af øremærket barsel ”går til spilde” set fra barnets perspektiv, og 
kan ministeren ydermere oplyse, om der er dialog med eksperter i spæd- og 

småbørns behov (udviklingspsykologer) om udformningen af den nye 

lovgivning, og i så fald hvilke?  

(Spm. nr. S 1838). 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Torsten.Gejl@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

 

Europaudvalget, Beskæftigelsesudvalget 2020-21

Offentligt


